
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami osiedla Miejsce Kłodnickie

W dniu 05.03.2018 r. o godzinie 18.30 odbyło się w Ochotniczej Straży Pożarnej
Miejsce Kłodnickie, spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla
Miejsce Kłodnickie.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Inspektor Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Plucik (protokolant).
Dodatkowo w spotkaniu wziął  udział przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu starszy sierżant Jakub Lipiński.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Miejsce Kłodnickie wynosi 25.511,00 zł. Wnioski zawierające
propozycje zadań zgłaszane były do dnia 30.01.2018 r. Od 26.02.2018 r. zadania zostaną
poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich
mieszkańców osiedla do głosowań elektronicznych, które odbędą się w okresie od 9 do 31
marca 2018 r., głosowanie stacjonarne odbyło się w siedzibie Rady Osiedla Miejsce
Kłodnickie w dniu 01.03.2018 r.
Na osiedlu Miejsce Kłodnickie pozytywnie zaopiniowane zostały dwa zadania:
1) oświetlenie placu zabaw przy ul. Czajki,
2) doposażenie zestawu medycznego posiadanego przez Ochotniczą Straż Pożarną

w Miejscu Kłodnickim o następujące elementy: torbę medyczną typu PSP R1 oraz
automatyczny defibrylator zewnętrzny.

2. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy.

3. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.

4. Rozpoczęciu budowy kompleksu basenów rekreacyjnych „Wodne oKKo”. W ramach tej
inwestycji przewidziano budowę basenów otwartych i krytej pływalni. Otwarcie basenów
otwartych zaplanowane jest na czerwiec 2018 roku, a krytej pływalni na sierpień. Na
końcu inwestycji wykonany zostanie parking, a następnie Miejski Ośrodek Sportu
i Rekreacji wykona chodniki.

5. Budowie sieci monitoringu w mieście celem poprawienia bezpieczeństwa mieszkańców.
W celu wytypowania miejsc objętych monitoringiem straż miejska przeprowadziła
konsultacje z  policją.

6. Rozpoczęciu remontu zabytkowych ruin wzgórza zamkowego w Koźlu. Zadanie to
zostanie dofinansowane ze środków funduszy europejskich.



7. Planie zakupu wozu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miejscu Kłodnickim,
po wcześniejszej rozbudowie Strażnicy.

8. Realizacji,  ze środków Rady Osiedla, boiska sportowego przy ul. Czyżyków, które będzie
otwarte wiosną tego roku.

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Zapytanie o przedłużający się remont ulicy Grunwaldzkiej i Jana Brzechwy, dlaczego nie
ma drogi alternatywnej na czas remontu?
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu. Gmina interweniowała w tej sprawie w Starostwie, ale remont
drogi nadal się przedłuża. Radny Tomasz Scheller, który jest przedstawicielem Miejsca
Kłodnickiego, może w imieniu mieszkańców osiedla wystąpić z pismem do Starostwa
Powiatowego w Kędzierzynie-Koźlu.

2. Zapytanie odnośnie wykonania remontu alei Jana Pawła II, dlaczego droga jest wąska
oraz dlaczego nie ma miejsc parkingowych.
Prezydent Miasta poinformowała, że szerokość ulicy miała na celu obniżenie emisji spalin
dzięki temu, że kierowcy jeżdżą wolniej, a pas z kostki brukowej w środku jezdni służy do
tego aby w razie konieczności mogły przejechać tamtędy służby ratunkowe. Prezydent
Miasta poinformowała również, że miejsc parkingowych w centrum miasta nie brakuje.
Jest duży parking koło dworca PKP, a kolejny przy rondzie Solidarności.

3. Zapytanie o przyczyny zanikania handlu w centrum miasta.
Prezydent Miasta poinformowała, że nie ma na to wpływu. Mieszkańcy wolą robić
zakupy w centrach handlowych, a nie w małych sklepach.

4. Zapytanie o stan nawierzchni ulicy Grunwaldzkiej.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu i droga ta nie była remontowana. Wykonane zostały ścieżki
rowerowe wzdłuż tej ulicy i ul. Miłej.

5. Wniosek o poszerzenie ronda Milenijnego i wykonanie ronda wirowego.
Prezydent Miasta poinformowała, że nie ma możliwości poszerzenia ronda z uwagi na
brak miejsca.

6. Zapytanie o wgląd w plany obwodnicy północnej.
Prezydent Miasta poinformowała, że do momentu wyboru firmy projektującej nie ma
możliwości wglądu w plany, dopiero po wyborze firmy będą przeprowadzone rozmowy
z mieszkańcami w celu wniesienia uwag do projektu.

7. Wniosek o remont ul. Zofii Nałkowskiej, łączącej osiedle Lenartowice z osiedlem Cisowa.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu.



8. Wniosek o zainstalowanie świateł z czujnikiem prędkości na przejściu dla pieszych przed
budynkiem OSP Miejsce Kłodnickie, przy ul. Szpaków.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą tej drogi jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu, ale Gmina może wystąpić z takim wnioskiem do Starostwa
Powiatowego w Kędzierzynie-Koźlu.

9. Zapytanie o bezpieczeństwo mieszkańców ze strony zakładu utylizacji zużytych opon
i jakie miasto będzie miało korzyści z powstania takiego zakładu.
Prezydent Miasta poinformowała, że opony będą utylizowane za pomocą nowoczesnego
procesu zwanego termolizą. W procesie tym utylizuje się odpady w szczelnie zamkniętej
instalacji, która jest bezpieczna i nie powoduje emisji szkodliwych substancji do
powietrza. Podatki z działalności firmy będą wpływały do kasy Urzędu Miasta.

10. Podziękowanie strażaków OSP Miejsce Kłodnickie za podjęcie na Sesji Rady Miasta
tematu rozbudowy strażnicy oraz zapytanie o dalsze losy rozbudowy.
Prezydent Miasta poinformowała, że jak będzie projekt techniczny to strażacy z OSP
Miejsce Kłodnickie będą mieli do niego wgląd i będą mieli możliwość wniesienia uwag,
później będzie ogłoszony przetarg na wybór wykonawcy.

11. Zapytanie dlaczego ścieżka rowerowa do osiedla Cisowa nie została umieszczona na
mapie ścieżek rowerowych.
Prezydent Miasta poinformowała, że na mapie ścieżek rowerowych umieszczone zostały
tylko te ścieżki, które były wykonane przez Gminę.

12. Zapytanie mieszkańców o remont ul. Kukułczej.
Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę  i udzieli odpowiedzi na piśmie
Przewodniczącemu Zarządu Osiedla.

13. Zapytanie o nowobudowany basen, czy nie jest za mały na taką liczbę mieszkańców
w mieście.
Prezydent Miasta poinformowała, że „Wodne oKKo” składać się będzie z basenu
wewnętrznego i zewnętrznego, a poza tym jest jeszcze basen przy Alejach Jana Pawła II.
Koszt utrzymania basenu jest bardzo wysoki.

14. Wniosek w sprawie zdemontowanego przez TAURON transformatora i brak oświetlenia
Folwarku Kobylec.
Prezydent Miasta poinformowała, że nie ma wpływu na firmę TAURON.

15. Zapytanie o przedwojenny wodospad na Młynówce, który jest w złym stanie technicznym.
Prezydenta Miasta poinformowała, że zarządcą tego terenu jest Regionalny Zarząd
Gospodarki Wodnej.

16. Wniosek o utworzenie kąpieliska z akwenu wodnego znajdującego się w Folwarku
Kobylec.
Prezydenta Miasta poinformowała, że Gmina inwestuje w budowę basenu i nie ma na
chwilę obecną środków finansowych na utworzenie tego kąpieliska.



17. Wniosek mieszkańców o rozszerzenie linii ciepłowniczej.
Prezydenta Miasta poinformowała, że jest projekt podłączenia jak największej liczby
mieszkańców. W drugiej połowie roku ma być opracowany projekt linii ciepłowniczej.
W Cisowej będzie budowane duże osiedle domków jednorodzinnych i rozważa się
zastosowanie tam pompy ciepła.

18. Wniosek o podłączenie gazu w Miejscu Kłodnickim.
Prezydenta Miasta poinformowała, że Gmina może zorganizować spotkanie mieszkańców
z przedstawicielami firmy gazowniczej. Jeżeli będzie odpowiednia liczba chętnych, to być
może uda się zrealizować to zadanie.

19. Zapytanie dotyczące dofinansowania przez Gminę zakupu pieca ekologicznego.
Prezydenta Miasta poinformowała, że Gmina udziela dotacji mieszkańcom na
modernizację systemów ogrzewania na ekologiczne w wysokości 50 % zakupionego
pieca, ale nie przekraczającą 5.000,00 zł.

20. Zapytanie o etap prac przy zbiegu ul. Jaskółek z ul. Szpaków.
Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi tę sprawę  i udzieli odpowiedzi na piśmie
Przewodniczącemu Zarządu Osiedla.

W końcowej części spotkania głos zabrał dzielnicowy Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, który opowiedział mieszkańcom o:
1) nowej aplikacji „Krajowe mapy zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem można

anonimowo zgłaszać wszystkie zagrożenia,
2) aplikacji na komórkę „Moja komenda” służącej do wyszukiwania dzielnicowego,
3) nasilającej się liczbie kradzieży na osiedlu Sławęcice oraz o oszustwach „na wnuczka” na

osobach starszych.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


